
Protokół Nr XII/25 

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 17 kwietnia 2025 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 11.04. 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 20 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech        

2. Dutkiewicz Andrzej 

3. Goldman Łukasz 

4. Jarosławska Joanna     

5. Jaśkiewicz Agnieszka     

6. Kędzierska Magdalena      

7. Kmiecik Dariusz      

8. Kosińska Renata     

9. Krata Jacek      

10. Kurzawa Jarosław     

11. Lewandowski Marek       

12. Mazurkiewicz Dawid      

13. Pacelt Piotr       

14. Pohl Tomasz                     

15. Radwańska Zenobia 

16. Rybka Marcin.       

17. Siemienkowicz Tomasz      

18. Synowiec Adam  

19. Wlazło Kacper    

20. Ziółkowska Jadwiga       

 

Nieobecna na sesji radna: 

Marszałek Ewa 

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych 

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wypowiadając 

formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl stwierdził, że na sali jest obecnych 19 radnych, 

wobec tego podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił zebranych o powstanie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że nastąpi teraz wręczenie Pani 

Danucie Okoń, córce Kazimierza Kałużewskiego, uchwały Senatu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 

27 lutego 2025 r. upamiętniającej kolejarzy walczących w czasie II wojny światowej w 80. rocznicę 
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jej zakończenia.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że Kazimierz Kałużewski 

pseudonim „Chińczyk” był kolejarzem w Karsznicach. Po wybuchu II wojny światowej wstąpił  

do Związku Walki Zbrojnej, który przekształcił się w Armię Krajową. Wraz z Juliuszem Syllą 

dokonywał sabotażu na składach pociągów niemieckich jadący z zaopatrzeniem na front wschodni. 

Kazimierz Kałużewski został aresztowany w grudniu 1942 roku. Niemcy aresztowali również 

jego żonę, był żonaty z Marią Kałużewską z domu Dąbrowską. Została wywieziona do obozu 

koncentracyjnego Auschwitz-Birkenau i tam zginęła 22 lutego 1944. Małżeństwo miało córeczkę 

Danutę, która została uratowana przed wywózką do Niemiec przez żołnierza AK. 

Maria Kałużewska była krewną św. Maksymiliana Marii Kolbego. Jej dziadek był bratem 

matki Kolbego – Marianny z domu Dąbrowskiej. 

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora wraz z Przewodniczącym Rady Miasta Tomaszem Pohlem 

wręczyli Pani Danucie Okoń uchwałę Senatu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 27 lutego 2025 r. 

upamiętniającą kolejarzy walczących w czasie II wojny światowej w 80. rocznicę jej zakończenia 

oraz kwiaty.  

 

Głos zabrała Pani Danuta Okoń.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki przy 

równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych”. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali w informatorze 

eSesji nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych  
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i ulgowych (druk nr 40/25 z dnia 16.04.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie porządku obrad? 

 

 Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli pn. „Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2024 roku – Miasto Zduńska Wola”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 37/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 38/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 39/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pn. „Żłobek Miejski 

w Zduńskiej Woli” oraz nadania jej statutu (druk nr 41/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu (druk nr 33/25 z dnia 13.03.2025 r.).  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 34/25 z dnia 13.03.2025 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 36/25 z dnia 31.03.2025 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych 

i ulgowych (druk nr 40/25 z dnia 16.04.2025 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „Złotnicki” Sp. z o.o. (druk nr 42/25 z dnia 09.04.2025 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników (druk nr 35/25 z dnia 25.03.2025 r.). 

17. Informacja z realizacji w 2024 r. Programu dla seniorów „Koperta życia”. 

18. Informacja z realizacji w 2024 r. Programu Zduńskowolska Karta Mieszkańca. 

19. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Miasta Zduńska Wola. 

20. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola Biblioteki 

Miejskiej w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu z wykorzystaniem 

dofinansowania zewnętrznego”. 

21. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola sposobu 

przygotowania dokumentacji pn. „Przebudowa Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli”.” 

22. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miasta za 2024 r.: 

a) Komisja Rodziny i Spraw Społecznych, 

b) Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej, 

c) Komisja Rewizyjna, 

d) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

23. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 
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24. Sprawy różne. 

25. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

26. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.   

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół z XI sesji Rady 

Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu 

eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz 

Pohl zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

 Protokół został przyjęty.  

  

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

1) radna Jadwiga Ziółkowska; 

2) radny Łukasz Goldman; 

3) radny Kacper Wlazło.  

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

  

Rada Miasta powołała Komisję Uchwał w ww. składzie.  

 

Przewodniczącą Komisji Uchwał została radna Jadwiga Ziółkowska.   

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

Pan Przemysław Bożęcki   w sprawie: MPZP dla ulicy Murarskiej. 

 

Pan Michał Stawski  w sprawie: spalarni śmieci (w załączeniu treść 

wystąpienia). 

   

Punkt 6 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli pn. „Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2024 roku – Miasto Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem. 

 

 Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem.  

 

 W punkcie głos zabrali: radny Dawid Mazurkiewicz, radny Jacek Krata, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora, radny Piotr Pacelt, Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl.  

 

 Wyjaśnień udzielił p.o. Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli Dariusz 

Koło.  

 

 P.o. Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli Dariusz Koło złożył 

zebranym życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

 Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem Komendanta Powiatowego Policji  

w Zduńskiej Woli pn. „Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2024 roku – Miasto 

Zduńska Wola”. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 37/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 
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i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 37/25 z dnia 08.04.2025 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/155/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2025 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 38/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Piotr Pacelt, radny Dawid Mazurkiewicz, radny Marcin 

Rybka. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 
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Szewczyk.   

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. (druk  

nr 38/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/156/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2025 r. 

 

Punkt 9  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 39/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 39/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, 

Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/157/25 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pn. „Żłobek 

Miejski w Zduńskiej Woli” oraz nadania jej statutu (druk nr 41/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pn. „Żłobek Miejski  

w Zduńskiej Woli” oraz nadania jej statutu (druk nr 41/25 z dnia 08.04.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/158/25 w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  

pn. „Żłobek Miejski w Zduńskiej Woli” oraz nadania jej statutu. 
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Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu (druk nr 33/25 z dnia 13.03.2025 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu (druk nr 33/25 z dnia 13.03.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/159/25 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 34/25 z dnia 13.03.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że projekt uchwały bez 

anonimizacji został przekazany radnym za pośrednictwem informatora w programie eSesja.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  



10 

 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 

na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 34/25 z dnia 13.03.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/160/25 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 36/25 z dnia 31.03.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 36/25 z dnia 31.03.2025 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (1) 

Kacper Wlazło 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/161/25 w sprawie obciążenia hipoteką umowną 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów 

bezpłatnych i ulgowych (druk nr 40/25 z dnia 16.04.2025 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału (Komisje opiniowały druk z dnia 

08.04.2025 r.). 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W punkcie głos zabrał radny Dawid Mazurkiewicz.   

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych i ulgowych  

(druk nr 40/25 z dnia 16.04.2025 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 
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Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (1) 

Magdalena Kędzierska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

   Głos w sprawie reasumpcji głosowania zabrał radca prawny Bartosz Marchel.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do reasumpcji głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych i ulgowych  

(druk nr 40/25 z dnia 18.04.2025 r.).-reasumpcja głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/162/25 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia cen  

za usługi przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów 

bezpłatnych i ulgowych.  

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „Złotnicki” Sp. z o.o. (druk nr 42/25 z dnia 09.04.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że projekt uchwały  

bez anonimizacji został przekazany radnym za pośrednictwem informatora w programie eSesja.  

Za pośrednictwem Informatora radni otrzymali również opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w sprawie.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska  poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Tomasz Siemienkowicz, radny Piotr Pacelt.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Przewodniczącego Rady Miasta 

materiałem oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła  

do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „Złotnicki” Sp. z o.o. (druk nr 42/25 z dnia 09.04.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/163/25 w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Złotnicki” Sp. z o.o.  

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników (druk nr 35/25 z dnia 25.03.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że wraz z materiałami sesyjnymi 

radni otrzymali pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Sieradzu z dnia 7 marca 2025 r., znak: 

OA.435.6.2025 dot. wyboru 4 ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy do Sądu 

Rejonowego w Zduńskiej Woli. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników (druk nr 35/25 z dnia 25.03.2025 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 
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Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XII/164/25 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

 

Punkt 17 

Informacja z realizacji w 2024 r. Programu dla seniorów „Koperta życia”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta przyjęła informację z realizacji w 2024 r. Programu dla seniorów „Koperta życia” 

nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 18 

Informacja z realizacji w 2024 r. Programu Zduńskowolska Karta Mieszkańca. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta przyjęła Informację z realizacji w 2024 r. Programu Zduńskowolska Karta 

Mieszkańca nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 19 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Miasta Zduńska Wola. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Zastępcy Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. oceną nie wnosząc uwag. 

 

 Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. oceną nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

  Rada Miasta przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Miasta Zduńska 

Wola, nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 20 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola Biblioteki 

Miejskiej w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu  

z wykorzystaniem dofinansowania zewnętrznego”. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt przybliżył radnym przebieg kontroli.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie zatwierdzenie 

stanowiska Komisji Rewizyjnej.  

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola Biblioteki 

Miejskiej w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu z wykorzystaniem 

dofinansowania zewnętrznego”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola 

Biblioteki Miejskiej w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu  

z wykorzystaniem dofinansowania zewnętrznego”. 

 

Punkt 21 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola sposobu 

przygotowania dokumentacji pn. „Przebudowa Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli”.”. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt przybliżył radnym przebieg kontroli.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie zatwierdzenie 

stanowiska Komisji Rewizyjnej.  
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola sposobu 

przygotowania dokumentacji pn. „Przebudowa Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli”.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola 

sposobu przygotowania dokumentacji pn. „Przebudowa Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli”.”. 

 

Punkt 22 

Sprawozdania z działalności komisji Rady Miasta za 2024 r.: 

a) Komisja Rodziny i Spraw Społecznych, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że materiały dotyczące 

sprawozdania z działalności Komisji Rodziny i Spraw Społecznych za 2024 r. radni otrzymali  

za pośrednictwem programu eSesja.  

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rodziny i Spraw Społecznych  

za 2024 r. nie wnosząc uwag. 

 

b) Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że materiały dotyczące 

sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej za 2024 r. radni otrzymali  

za pośrednictwem programu eSesja.  

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

za 2024 r. nie wnosząc uwag. 

 

c) Komisja Rewizyjna, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że materiały dotyczące 

sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 r. radni otrzymali za pośrednictwem 

programu eSesja.  

 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 r. nie wnosząc 

uwag. 
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d) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że materiały dotyczące 

sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 r. radni otrzymali  

za pośrednictwem programu eSesja. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Punkt 23 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja. 

 

W punkcie głos zabrali: radny Dawid Mazurkiewicz, radny Wojciech Bladowski, radny 

Andrzej Dutkiewicz.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

Punkt 24 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że kolejna sesja zaplanowana jest na 

22 maja br.   

 

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w powiecie zduńskowolskim na koniec  

lutego i marca 2025 r.; 

2) pismo Starosty Powiatu Zduńskowolskiego Wojciecha Rychlika z dnia 11 marca 2025 r.,  

znak: PZD.072.4.2025 dot. propozycji zmiany kategorii dróg powiatowych; 

3) list otwarty do samorządowców Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego  

z dnia 17 marca 2025 r.;  

4) pismo Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych z dnia 6 marca 2025 r.,  

znak: RM.0011.1.2.2025 dot. planu pracy Komisji; 

5) pismo Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej z dnia 6 marca 2025 r.,  

znak: RM.0011.2.2.2025 dot. planu pracy Komisji; 

6) pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 12 marca 2025 r.,  

znak: ZN.414.11.2025 dot. oświadczeń majątkowych; 

7) pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 4 kwietnia 2025 r., znak:  

PNIK-I.4131.269.2025 dot. złożenia wyjaśnień w sprawie uchwały wraz z odpowiedzią 

Prezydenta Miasta Konrad Pokory z dnia 9 kwietnia 2025 r., znak: RM.0711.9.2025; 

8) pismo Zarządu EC Zduńska Wola z dnia 21 marca 2025 r. dot. spotkania. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali pismo 

Prezydenta Miasta z dnia 11 marca 2025 r., znak: PKiAM.0001.3.2025 dot. zmiany planu pracy Rady 

Miasta Zduńska Wola polegającej na przeniesieniu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Zduńska Wola na lata 2025-2028 z I kwartału 2025 r.  

na II kwartał 2025 r. 
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  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie ww. zmianę w Planie 

pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola polegającej na przeniesieniu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Zduńska Wola na lata 2025-2028  

z I kwartału 2025 r. na II kwartał 2025 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

 Rada Miasta dokonała zmiany w Planie pracy.  

 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt złożył wniosek o upoważnienie 

Komisji do przeprowadzenia kontroli w Urzędzie Miasta Zduńska Wola. Przedmiot kontroli: badanie 

wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za 2024 r. oraz przygotowanie wniosku w sprawie 

absolutorium dla Prezydenta Miasta Zduńska Wola, zakres kontroli: rok 2024.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie upoważnienia Komisji 

Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Badanie wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola  

za 2024 r. oraz przygotowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Zduńska 

Wola”.  

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli dot. badania wykonania budżetu 

Miasta Zduńska Wola oraz przygotowania wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola; zakres kontroli: rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

  Komisja Rewizyjna uzyskała upoważnienie do przeprowadzenia ww. kontroli.  
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  Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie informacji zamieszczonej na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej nt. wszczęcia postępowania administracyjnego w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji polegającej na budowie obiektów Instalacji 

Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych, na terenie położonym w Zduńskiej Woli przy  

ul. Murarskiej i poprosił o wyjaśnienie jak ta informacja ma się do podjętej przez Radę Miasta 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ul. Murarskiej.  

 

  Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który wyjaśnił, że podjęcie 

uchwały oznacza, że postępowanie w sprawie ustalenia lokalizacji może zostać zawieszone  

na 12 miesięcy.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk wyjaśnił, że po podjęciu uchwały zamieszono 

ogłoszenia o możliwości składania wniosków do planu.  

 

Radny Łukasz Goldman, zapytał wnioskodawcę podjętej uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola 

w rejonie ul. Murarskiej czym się kierował, że ograniczył obszar opracowania planu tylko do 

wskazanego w niej obszaru, czemu nie ujęte w niej zostały działki między ul. Łaską a obszarem 

Elektrociepłowni.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że poza obszarem 

Elektrociepłowni pozostałe obszary w bezpośrednim sąsiedztwie albo objęte są już miejscowym 

planem albo są objęte uchwałami o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu.  

 

  Głos w sprawie zabrali: radny Łukasz Goldman i Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, który przypomniał o możliwości składania wniosków do planu, oraz poinformował,  

że plan będzie opracowywany na podstawie złożonych wniosków.    

 

  Radny Łukasz Goldman poprosił Prezydenta Miasta o odniesienie się do wystąpień 

obywatelskich.  

 

  Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

  Radny Kacper Wlazło w imieniu Wspólnoty Mieszkaniowej Szadkowska 28 A podziękował 

za wybudowanie nowego chodnika i wykonanie pielęgnacji drzew.  

 

  Radny Piotr Pacelt w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej złożył życzenia z okazji Świąt 

Wielkanocnych.  

  

Punkt 25 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Marcin Rybka  zapytanie w sprawie: powołania nowej spółki 

prawa handlowego w Zduńskiej Woli  

w kontekście wydatkowania kwoty 100.860 zł  

na usługę doradztwa. Czy przygotowanie 

projektu powierzenia spółce świadczenia usług 

publicznych może zostać zlecone przez Pana 

Prezydenta radcom prawnym oraz innym 

służbom aktualnie obsługującym spółkę? 
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Radny Jacek Krata  interpelacja w sprawie: nasadzenia 10-12 drzew 

teren plac zabaw Osiedle 1000 lecia. 

 

Radny Jacek Krata  interpelacja w sprawie: powołania Miejskiej 

Spółki Utrzymania Czystości na terenie miasta 

Zduńska Wola. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  interpelacja w sprawie: jakie działania podejmuje 

MIASTO ZDUŃSKA WOLA i podległe jej 

jednostki oraz KP Policji w Zduńskiej Woli  

w 2025 roku aby walczyć ze wzrostem 

cyberniebezpieczeństwa oraz narkomanii wśród 

dzieci, młodzieży, seniorów oraz mieszkańców 

Zduńskiej Woli.  

Czy jakiejś dodatkowej pomocy potrzebuje  

KP Policji w Zduńskiej Woli od Miasta  

ZW i Urzędu celem zwiększenia walki  

z narkomanią i cyberniebezpieczeństwem? Jeśli  

tak to jakie działania Państwo proponują. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  interpelacja w sprawie: wynagrodzenia obsługi 

prawnej i radców prawnych oraz analizy prawne.  

Ile w latach 2022-2025 wydało MZW  

i podległe jej jednostki w tym spółki miejskie  

na obsługę prawną lub etaty radców prawnych  

w rozbiciu na lata (jednostki miasta, spółki, urząd 

miasta) etaty, umowy o pracę, umowy zlecenia  

i inne umowy cywilne.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  interpelacja w sprawie: zakupu elektrociepłowni 

w Zduńskiej Woli.  

Czy Miasto Zduńska Wola lub inne jednostki 

rozważało odkupić lub kupić Elektrociepłownię 

Zduńska Wola i dostarczyć ciepło systemowe 

Mieszkańcom Zduńskiej Woli zgodnie  

z ustawą, czyli zabezpieczyć i w jaki sposób 

zamierzają Państwo dostarczyć ciepło jakby 

Elektrociepłownia się wycofała.   

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  zapytanie w sprawie: jakie kroki poczynił Urząd 

Miasta oraz Prezydent Miasta Zduńska Wola  

w ramach realizacji zadań, które narzuca ustawa 

z dnia 5.12.2024 o ochronie ludności i obronie 

cywilnej. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  interpelacja w sprawie: naprawy latarni  

na Pasażu Rajczaka przy budkach 

gastronomicznych. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytanie w sprawie: Zbiornika Kępina – czy 

istnieją przepisy, które regulują zasady 
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parkowania wokół zbiornika. W okresach, 

szczególnie lata, weekendowych liczba aut 

parkujących „gdzie popadnie” jest zatrważająca. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  wniosek w sprawie: przeanalizowania 

możliwości zadaszenia placu zabaw przy 

Zbiorniku Kępina. 

 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zwrócił się również z zapytaniem o umieszczenie dodatkowej 

lampy przy zatoczce przy ul. Zduńskiej, o którą pytał na ostatniej sesji.  

 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Radny Magdalena Kędzierska  interpelacja w sprawie: propozycji rozwiązania 

problemu z miejscami parkingowymi  

po zbudowaniu 2 budynków na ulicy 

Chełmońskiego i zlikwidowaniu dużego 

parkingu, na którym obecnie parkują mieszkańcy  

3 bloków przy ulicy Chełmońskiego. 

 

  Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Dawid Mazurkiewicz złożył 

życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora odniósł się również do wcześniejszej dyskusji nt. powołania 

nowej spółki miejskiej.  

 

Głos w sprawie zabrał radny Marcin Rybka.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 

 

Punkt 26 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady XII sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 


